
Расим Љајић: Оснивање БАНУ може донети само штету грађанима Санџака
петак, 10 јун 2011 13:45

БЕОГРАД - Министар за рад и социјалну политику Србије Расим Љајић рекао је данас
да оснивање Бошњачке академије наука и уметности (БАНУ) у политичком смислу може
донети само штету грађанима Санџака.

  

- Оваква вест може додатно да наруши политички и сваки други имиџ региона - рекао је
Љајић новинарима у Београду. Љајић, који је и председник Социјалдемократске партије
Србије, поручио је да држава не би требало да одговори репресивним мерама јер би,
како је рекао, то и хтели "они који ово чине".

  

Према његовим речима, одговор државе би требало да буде унапређење
социјално-економског положаја грађана у Санџаку.

  

Љајић је БАНУ назвао "виртуалном институцијом" од које грађани Санџака неће имати
никакве користи, јер неће побољшати квалитет њиховог живота.

  

У Новом Пазару јуче је основана БАНУ, на иницијативу Муамера Зукорлића, главног
муфтије Исламске заједнице у Србији. Чланови оснивачке скупштине су за председника
БАНУ именовали Ферида Мухића, док је реис ул улема Исламске заједнице Босне и
Херцеговине Мустафа Церић именован за председника Сената.

  

Зукорлић, који је био председник Иницијативног одбора за оснивање БАНУ, изабран је
за генералног секретара академије. Потпредседници академије су Џевад Јахић и Ламија
Хаџиосмановић. БАНУ ће имати двојно седиште - неки органи ће бити у Сарајеву, а неки
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у Новом Пазару, а њен простор деловања биће Босна и Херцеговина, Санџак и
бошњачка дијаспора.

  

(Бета)
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